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Vragen van het lid Koşer Kaya (D66)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het bericht dat openheid over de
AWBZ niet nodig is. (Ingezonden
24 februari 2009)

1
Is het waar dat u beschikt over
gegevens over hoe de
AWBZ-middelen per doelgroep
worden aangewend?1

2
Bent u bereid deze gegevens aan de
Kamer ter beschikking te stellen?
Zo nee, waarom niet?

3
Kunt u deze vragen vanwege de hoge
actualiteitswaarde beantwoorden
vóór vrijdag 27 februari 2009?

1 de Volkskrant, 23 februari 2009: «Geen
openheid AWBZ nodig».

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bussemaker (Volksgezondheid,
Welzijn en Sport) (ontvangen 4 maart
2009)

1
Ja.

2
Ja, zie bijlage.1

3
Ik zal deze vragen zo spoedig
mogelijk beantwoorden.

1 Ter inzage gelegd bij het Centraal
Informatiepunt Tweede Kamer.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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